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Zápis č. 12 
z jednání Osadního výboru v Hájově dne 18. září 2023 

 
Přítomní členové OV: Jurečka Radek, Böhm Martin, Kocourek Pavel, Pustějovský Josef, Sýkora Ondřej Ing., Šrámek 

Jaroslav 

Omluvení členové OV: Böhm Petr Ing. 

Hosté:  

 
Program: 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 
2. Krmáš 2023 
3. Rozpočet 2024 
4. Projekt chodníku ke sportovišti 
5. Projektor v KD 
6. Pergola pod Obecním domem 
7. Masopustní hody 2024 
8. Oprava komunikací 
9. Úprava stropního osvětlení v sálu 
10. Program na příští 13. zasedání OV 
11. Usnesení 
 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 

Předseda OV p. Jurečka přivítal přítomné členy Osadního výboru a zahájil jednání OV. Požádal členy OV o schválení 

programu schůze dle předchozí pozvánky: 

 

Hlasování:  
Pro: Jurečka R., Böhm M., Kocourek P., Pustějovský J., Sýkora O., Šrámek J. 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

Program schůze byl schválen 

2. Krmáš 2023 

Krmášová zábava se uskuteční v pondělí 9.10. ve spolupráci OV s místním pohostinstvím. 

3. Rozpočet 2024 

Návrh rozpočtu OV Hájov pro rok 2024 je předložen městském úřadě. 

4. Projekt chodníku ke sportovišti 

OV výbor byl seznámen se stávající situací, projekt je v přípravě. 

5. Projektor v KD 

V sále KD byla dokončena instalace datového projektoru a audiotechniky 

6. Pergola pod Obecním domem 

Za účasti paní Kusiakové bylo projednáno rozšíření pergoly u obecního domu. 
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7. Masopustní hody 2024 

Probíhá příprava ve spolupráci OV, SDH Hájov a MO ČZS Hájov pod vedením pana Stanislava Kantora. Termín 

17.2.2024. 

8. Oprava komunikací 

Proběhla oprava komunikací na pořadí. 

Na krajské komunikaci 4806 naproti č.p. 136 se při silnějších deštích tvoří na vnitřní straně zatáčky louže. U č.p. 20 

při silnějších deštích vytéká z tělesa silnice voda a v místě je již patrné poškození povrchu. OV Hájov požaduje, aby 

město oslovilo vlastníka silnice. 

OV Hájov požaduje opravu povrchu před kulturním a obecním domem a na příjezdové komunikaci ke hřišti. 

OV požaduje opravu výtluků na silnici od č.p. 151 po křižovatku se silnicí 4806 u bývalého státního statku. 

9. Úprava stropního osvětlení v sálu 

Úpravu osvětlení v sále zajistí MO ČZS 

10. Různé, diskuse 

OV požaduje informaci v jaké fázi je nyní využití území Z108. 

11. Usnesení 

OV Hájov požaduje, aby město oslovilo vlastníka silnice 4806 a upozornila na vyčištění silničních vpustí, u č.p. 136 

se při silnějším dešti tvoří louže a u č.p. 20 při silnějších deštích vytéká z tělesa silnice voda a v místě je již patrné 

poškození povrchu. 

OV Hájov požaduje opravu povrchu před kulturním a obecním domem a na příjezdové komunikaci ke hřišti. 

OV požaduje informaci v jaké fázi je nyní využití území Z108. 

 

Hlasování:  
Pro: Jurečka R., Böhm M., Kocourek P., Pustějovský J., Sýkora O., Šrámek J. 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

 

 
Zapsal: Ondřej Sýkora 
 
Hájov 
18. září 2023  Radek Jurečka 
 předseda osadního výboru 
 

Příloha 
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